
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

na 68. posiedzeniu Senatu 

w dniu 14 grudnia 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do minister rodziny, pracy i polityki społecznej Elżbiety Rafalskiej 

Do mojego biura senatorskiego zwróciły się osoby niepełnosprawne korzystające z alimentów z Funduszu 

Alimentacyjnego, zaniepokojone możliwością utraty prawa do pobierania wspomnianego wsparcia. Moi 

rozmówcy zwracają uwagę na projektowane podniesienie progu w FA do kwoty 800 zł, co spowoduje utratę 

prawa do alimentów dla osób osiągających dochód z renty socjalnej, np. 822 zł.  

Proszę o informację, czy jest możliwość podniesienia progu w Funduszu Alimentacyjnym do kwoty netto 

renty socjalnej, tj. 880 zł, w 2019 r. i wprowadzenia zasady, aby ten próg rósł wraz z najniższą rentą socjalną 

w następnych latach. 

Jan Maria Jackowski 
 


